



TAWARAN MAJLIS DAERAH JELEBU

Tawaran adalah dipelawa daripada syarikat-syarikat tempatan yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dan yang masih dibenarkan membuat kerja-kerja Sebutharga, adalah dipelawa untuk menyertai Sebutharga atas kerja :-

No. Sebutharga	Butir-Butir Kerja	Kod Bidang Pendaftaran
PRC BIL.1/2022	<p style="text-align: center;">MENYEDIA, MEREKABENTUK, MENCETAK DAN MENGHANTAR BAHAN-BAHAN PROGRAM PUBLISITI DAN PENYERTAAN AWAM DRAF RANCANGAN TEMPATAN DAERAH JELEBU 2035 (PENGANTIAN) UNTUK KEGUNAAN MAJLIS DAERAH JELEBU</p>	<p style="text-align: center;">KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA : 221615 (REKABENTUK PERCETAKAN (PRINTING DESIGN))</p>

2. Borang-borang sebutharga boleh diperolehi dari **Bahagian Perbendaharaan, Majlis Daerah Jelebu** dengan harga **RM 50.00** senaskah semasa waktu pejabat dari jam 8.00 pagi – 3.00 petang (Isnin hingga Jumaat) bermula pada **23 FEBRUARI 2022**. Syarikat-syarikat yang ingin menyertai sebutharga di atas hendaklah membawa **SIJIL ASAL PENDAFTARAN KEMENTERIAN KEWANGAN** dalam kod bidang seperti di atas dan **SIJIL BERTARAF BUMIPUTERA** yang dikeluarkan oleh **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA**.

4. Borang sebutharga hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dengan mencatatkan tajuk dan no. Sebutharga dan dimasukkan ke dalam **PETI SEBUTHARGA** di **Bahagian Perancangan dan Landskap, Majlis Daerah Jelebu** tidak lewat pada jam **12.00 tengahari** pada **28 Februari 2022**.

Yang Di Pertua,
Majlis Daerah Jelebu.

**Bahagian Perancangan dan Landskap
Majlis Daerah Jelevu,
Wisma MDJ, Jalan Simpang Pertang,
71600 Kuala Klawang,
Negeri Sembilan.**

Tarikh : 22 FEBRUARI 2022

KERJA-KERJA SEBUTHARGA MAJLIS DAERAH JELEBU.

1. Syarikat-syarikat tempatan yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dan yang masih dibenarkan membuat kerja-kerja Sebutharga, adalah dipelawa untuk menyertai Sebutharga atas kerja :-

No. Sebutharga	Butir-Butir Kerja	Kod Bidang Pendaftaran
PRC BIL.1/2022	MENYEDIA, MEREKABENTUK, MENCETAK DAN MENGHANTAR BAHAN-BAHAN PROGRAM PUBLISITI DAN PENYERTAAN AWAM DRAF RANCANGAN TEMPATAN DAERAH JELEBU 2035 (PENGANTIAN) UNTUK KEGUNAAN MAJLIS DAERAH JELEBU	KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA : 221615 (REKABENTUK PERCETAKAN (PRINTING DESIGN))

2. Borang-borang sebutharga boleh diperolehi semasa waktu pejabat di Bahagian Perbendaharaan, Majlis Daerah Jelevu dari jam 8.00 pagi – 3.00 petang (Isnin hingga Jumaat) dan butir-butir berkenaan kerja boleh didapati di laman web rasmi Majlis Daerah Jelevu (<http://www.mdjelevu.gov.my>).

4. Semua borang Sebutharga yang telah dilengkapkan, hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di pejabat ini tidak lewat dari **jam 12.00 tengahari** pada **28 FEBRUARI 2022**.

Harga Naskah Tawaran : RM 50.00 / Naskah
Tarikh Dokumen Dijual : 23 Februari 2022
Lawatan Tapak : Tiada

Sekian, terima kasih.

“WAWASAN KEMAKMURAN BERSAMA 2030”
“BERKHIDMAT UNTUK NEGARA”
“BERSIH. MUFAKAT. SEJAHTERA”
“JELEBU LESTARI, RAKYAT SEJAHTERA”

Saya yang menjalankan amanah,



(ABDUL RAHIM BIN A. AZIZ)

Yang Di Pertua,
Majlis Daerah Jelevu.